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ZAPISNIK 
SA 37. SJEDNICE VMO DRAGA 

 
37. sjednica VMO Draga održana je 24.02.2022. s početkom u 16,00 sati u 

prostorijama MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Rašid Jašarević, član VMO 

 Viktorija Vlahov Šustar, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 36. sjednice VMO Draga: 

1. Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Očitovanje na prijedlog izmjene postojećeg sustava raspodjele sredstava za komunalne 
prioritete 

2. Komunalna problematika 
3. Zahtjevi mještana 
4. Planirana programska aktivnost pod nazivom Maškare u Dragi 
5. Planirana programska aktivnosti Vijeća MO Draga (veljača- ožujak)  

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
Predsjednik informira da je održan zajednički sastanak 09.02.o.g. u atletskoj dvorani Kantrida 
svih predsjednika Vijeća Mjesnih odbora, gradonačelnika, predstavnika gradskih službi 
komunalnih društava u čijoj nadležnosti je obrada, provođenje i realizacija malih komunalnih 
akcija. Na sastanku je prezentiran i pojašnjen novi prijelog izmjene postojećeg sustava 
raspodjele sredstava za komunalne prioritete  
Nakon održanog sastanka Odjel za gradsku samoupravu i upravu dostavio je Vijećima MO 
pripremljeni prijedlog izmjene postojećeg sustava raspodjele sredstava za komunalne prioritete, 
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te je zatraženo da članovi Vijeća donesu svoje mišljenje o ponuđenim prijedlozima i rješenjima 
kao i moguće dodatne prijedloge koji će doprinjeti dodatnom poboljšanju sustava planiranja, 
provedbe i financiranja malih komunalnih akcija na razini mjesne samouprave. 
Nakon što su članovi Vijeća MO proučili prijedlog izmjene postojećeg sustava raspodjele 
sredstava komunalnih zahvata na području MO donesen je sljedeći 
Zaključak:  
VMO Draga jednoglasno se složilo da podržava prijedlog promjena. Međutim, Vijeće MO Draga 
je skeptično u svezi prijedloga da se 40% sredstava dijeli za cijeli grad, pa je stoga upit kada se 
budu raspoređivala sredstva da li će se pravilno rasporediti i da li će manji MO uopće imati 
koristi od tog fonda, (kod davanja konkretnog prijedloga MO o potrebom konkretnom održavanju 
iz navedenih sredstava po kojem kriteriju će se isto i uzeti u obzir za realizaciju.) 
 
 
AD 2 
Predsjednik informira o sljedećem: 
- Komunalno redarstvo dostavilo je odgovor na traženu informaciju da nakon izvršenog 
očevida u prisustvu predsjednika Vijeća MO Draga, a sukladno dogovoru na terenu, vlasnicima 
(Gušć na broju 20) je naloženo otklanjanje oštećenja ogradnog zida na način da više ne 
predstavlja opasnost za prolaznike. Također je naloženo uklanjanje raslinja koje ometa prolaz 
javnim putem. 
Vlasnici su upozoreni da moraju brinuti o svom vlasništvu, te održavati svoju parcelu urednom, 
a što su se oni obvezali učiniti. Komunalno redarstvo će svakako nastaviti vršiti nadzor. 
Zaključak:  
VMO Draga primilo na znanje.  
 
- Rijeka Plusu postavljen je upit kada će se pristupiti radovima na ispravku nedostataka koji su 
im prijavljeni po izvršenim radovima na sanaciji kolnika u ulici Brig od kbr.12/1 do kbr.22a., a koji 
su obećani da će izvođači izvršiti tijekom mjeseca prosinca. 
Nadalje je postavljen upit kada će se pristupiti realizaciji ostalih radova iz prioriteta MO iz 2021.  
Zaključak:  
VMO Draga primilo na znanje.  
 
- Predsjednik informira da je temeljem upućenih poziva Vijeća MO, dana 10. veljače o.g. 
održan sastanak u Gornjim Tijanima s mještanima i pozvanim predstavnicima nadležnih službi 
(komunalni redar Grada Barka, komunalni redar Grada Rijeke, nadležna osoba Luke Rijeka 
Terminala Škrljevo, predstavnik Rijeka Plusa, predsjednik i zamjenik Vijeća MO Draga). Na 
terenu je pred mještanima dogovoreno da će komunani odjel Grada Bakra zatražiti Luke Rijeka 
da izbuše pilote u postojećoj sabirnoj rupi, kako bi se kao prvo hitno riješenje pokušala riješiti 
situacija da ljudi ne plave dok se ne donese neko drugo konačno riješenje. 
Za ostalo što se sada nasipava i postavljaju kontejneri prilikom sastanka s ravnateljem Odjela 
gradske uprave za komunalni sustav dobiveno je obećanje davanja podrške Odjela kada Grad 
Bakar krene s traženjem daljnjeg riješavanja prema Odjelu razvoja Luke Rijeka.  
Zaključak:  
VMO Draga primilo na znanje.  
 
- Predsjednik informira da je dana 17.veljače o.g. održan sastanak kod ravnatelja Odjela 
gradske uprave za komunalni sustav kako bi razgovarali i upoznali ga s sljedećim: 
- Okretište u Gušću – Vijeće upućeno da se ponovo obrati Odjelu gradske uprave za 
urbanizam 
- Jog – Vijeće upućeno da se ponovo zatraži sastanak kod gradonačelnika i Odjela gradske 
uprave za sport 
- Nerješeni komunalni prioriteti Vijeća MO iz 2021. (sanacija potpornog zida u ulici Pelinova 
Gora kod kbr.6 – došlo je do nesporazuma dobivena je informacija da je prioritet izvršen, te će 
se isto provjeriti, za sanaciju kolnika u ulici Pelinova Gora od kbr.8 do kbr.6 i sanaciju dijela 
kolinika u ulici Tijani kod kbr.24 i kbr.2 – dobivena je informacija da će do sredine ožujka sve biti 
riješeno). 
- Rješavanje oborinske vode u Gornjim Tijanima – dobiveno je obećanje davanja podrške 
Odjela kada Grad Bakar krene s traženjem daljnjeg riješavanja prema Odjelu razvoja Luke 
Rijeka.  
Zaključak:  
VMO Draga primilo na znanje.  
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Dana 22. veljače predsjednik je kontaktirao s mještaninom iz Pelinove Gore, te su predsjednik, 
zamjenik Vijeća i predstavnik Rijeka Plusa obišli lokaciju koja je u pripremi za sanaciju prema 
usvojenom prioritetu MO u 2021. Temeljem dobivene informacije od mještana predsjednik se 
obavezao i kontaktirao s nadležnima iz VIK-a kako bi se provjerilo da li je Pelinova Gora 
uvrštena u projekt Lot-C iz razloga što bi se onda pričekalo pa bi se radovi Rijeka Plusa izveli 
nakon radova Vik-a. Međutim nakon što je dobivena informacija da je projekt poništen, 
obaviješten je Rijeka Plus da se radovi po kom. prioritetima za MO Dragu nastave s 
realizacijom. 
Zaključak:  
VMO Draga primilo na znanje.  
 
 
AD 3 
- Temeljem dobivenog upita mještanke iz naselja Tijani, Vijeće MO obratilo se je nadležnoj 
osobi u Odjela gradske uprave za komunalni sustav, u čijoj je nadležnosti ugovaranje poslova i 
izvršenje radova usvojenog kom. prioriteta Mjesnog odbora Draga za 2022. godinu navedenog 
pod točkom 3. - sanacija divljeg odlagališta u ulici Tijani istočno od kbr.14 (orezivanje zelenila, 
odvoz građevnog i drugog otpada, postava ograde i postava znaka zabrane odlaganja otpada) 
u iznosu od 16.000,00 kuna, pa je zatraženo da se dostavi povratna informacija o terminu i 
planiranom početku izvođenja navedenih radova. 
Dobivena je povratna informacija da će se s radovima započeti početkom ožujka o.g. 
Dobivena informacija prosljeđena je mještanki na znanje. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje 
 
- Temeljem dobivenog upita mještana iz naselja Tijani, Vijeće MO obratilo se je nadležnoj 
osobi u Odjela gradske uprave za komunalni sustav, u čijoj je nadležnosti ugovaranje poslova i 
izvršenje radova usvojenog kom. prioriteta Mjesnog odbora Draga navedenog pod točkom 1. –  
Izrada, dobava i postava autobusne čekaonice na stajalištu Brig Tijani – pravac grad u iznosu 
od 95.000,00 kuna, pa je zatraženo da se dostavi povratna informacija o terminu i planiranom 
početku izvođenja navedenih radova 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje 
 
- Vijeće MO Draga zaprimilo je zahtjev mještana da se ocrta kolnik zabrane parkiranja na 
Brigu kod kbr.2. 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da se zahtjev mještana dostavi Rijeka Plusu, te da se zatraži 
njihovo stručno mišljenje, uz napomenu da Vijeće Mjesnog odbora stoji na raspolaganju za 
eventualni zajednički obilazak navedene ceste. Isto je zatraženo da prilikom izlaska na teren 
kontaktiraju mještana koji je voljan prema navedenom u zahtjevu isto pokazati i na terenu. 
 
- Vijeće MO Draga dobio je ponovo mail mještanke iz Tijana s tri upita, te nakon što su 
upoznati s mailom donijet je sljedeći  
Zaključak  
VMO Draga jednoglasno se složilo da se dok traje sjednica odmah stupi u kontakt putem 
telefona s mještankom i potanko se pojasni da je riješavanje navedenog u tijeku realizacije, što 
je i učinjeno. 
 
- Prijedlog je predsjednika i zamjenika Vijeća da se zatraži direktoricu K.D. Kozala održavanje 
jednog zajedničkog sastanka, a tema sastanka bi bila: Plan održavanja mjesnog groblja Draga u 
2022. godini (prijavljen oštećeni zapadni zid na starom dijelu groblja u Dragi), plaćanje godišnje 
naknade (iznos isti za stari i novi dio groblja), daljnje redovno održavanje groblja. 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo s predloženim. 
 
 

AD 4 
Vijeće Mjesnog odbora Draga planiralo je kroz siječanj - veljaču 2021. godine održati 
programsku aktivnost maškare u Dragi. Za planiranu programsku aktivnost bilo je osigurano 
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1.200,00 kn. Zbog nepovoljne epidemiološke situacije uzrokovane epidemijom COVID -19, te 
preporukama HZZJZ –a o izbjegavanju okupljanja većeg broja osoba u zatvorenim prostorima 
programska aktivnost nije održana.  

Zaključak 
VMO Draga jednoglasno je donijelo odluku da se od planirane programske aktivnosti odustane. 

 
 

AD 5 
Članica Vijeća MO Draga Viktorija Vlahov Šustar informira Vijeće da Hrvatska čitaonica Draga 
planira 04.03. (petak) provesti otvorenje Hrvatske čitaonice, te se je pripremio vikend program i 
želja je da se program provede u suradnji s MO Draga. 
Predsjednica Hrvatske čitaonice je kontaktirala s predsjednicom pjevačkog zbora mladih Josip 
Kaplan koji bi izveo 2-3 uvodne pjesme za otvorenje, planira se postava izložbe Nike Dušak, te 
draških maškara – izložbu maski Karnevalske grupe Draške maškare, te na kraju bi nastupila 
ženska klapa Hreljin. Također u subotu 05.03. bi se održale i radionice za djecu u čitaonici, pa 
se stoga moli da MO osigura prostore za izložbu bez naknade i to veliku dvoranu, malu 
galerijicu u prizemlju  i gornju dvoranu gdje je zbor. Te ukoliko je moguće da se igralište otvori 
za parkiranje posjetitelja.  
Međutim jutros se je predsjednica Hrvatske čitaonice podsjetila da u navedeno planirano 
vrijeme velika dvorana nije slobodna (po Ugovoru je Kickboxing klub Draga korisnik prostora) pa  
je tijekom sastanka članica Vijeća telefonskim putem kontaktirala predsjednicu i prenjela 
predlog Vijeća da se vrijeme provođenja programa prolongira iz razloga što bi se do novog 
datuma zatražilo da se rješi status Hrvatske čitaonice kao korisnika prostora u domu s čime se 
predsjednica Hrvatske čitaonice složila, te će se pošto su već postavili obavijest na FB stranici 
pod nazivom „svi koji vole mjesto Dragu“ izvršiti izmenu s informacijom o prolongiranju termina 
svečanog otvaranja Hrvatske čitaonice. 
 
Vijeće se podsjetilo da se od planirane programske aktivnosti pod nazivom Maškare u Dragi 
odustalo, stoga se predlaže da se umjesto programa: Maškare u Dragi odobri provođenje novog 
programa:Svečano otvaranje Hrvatske čitaonice u kojem će dosadašnja planirana fin. sredstva 
po pozicijama ostati ista kako su bila predviđena u programu Maškare u Dragi 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo s prijedlogom, te će se izvršiti izmjena programa i umjesto 
programa Maškare u Dragi pripremiti će se novi program pod nazivom Svečano otvaranje 
Hrvatske čitaonice u kojem će navedena fin. sredstva po pozicijama ostati ista kao što su 
usvojena u Financijskom planu. Po pripremi novog programa pod nazivom Svečano otvaranje 
Hrvatske čitaonice isti će se prosljediti za odobrenje Povjerenstvu za ocjenu programskih 
aktivnosti mjesnih odbora na području Grada Rijeke. 
 

Članica Vijeća MO Draga Viktorija Vlahov Šustar nadalje informira da što se tiče provođenja 
planirane programske aktivnosti Vijeća MO pod nazivom obilježavanje Dana žena, čitaonica je 
organizirala besplatni dolazak Udruge Nada koja će imati uvodno predavanje o prevenciji raka 
dojke, dogovoren je i besplatan glazbeni nastup ženske klape Hreljin, a Vijeće MO je osiguralo 
sredstva za kupnju cvijeća i za poćašćivanje mještanka. 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da se provođenje planiranog programa "Dan žena" u 2022. 
godini na području mjesnog odbora Draga, održi u suradnji s Hrvatskom čitaonicom Draga i 
Podružnicom umirovljenika Draga. Planirana financijska sredstva utrošiti će se u skladu s 
Financijskim planom. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranica. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  

  
 

 


